
 

Fra: Ole Kjær Nielsen <okn@lite.dk> 

Dato: 15. september 2019 

Emne: CO2 emission fra biomasse fyrede kraftværker 

Vedlagt fremsender jeg et kortfattet notat omhandlende hvorledes jeg ser problematikken med emissioner 

af CO2 fra biomassefyrede kraftværker og varmeværker. Jeg mener det er meget vigtigt at vi får begrænset 

emissionen, og det kan ikke ske for hurtigt. Jeg tilbyder gerne at medvirke sammen med andre omkring 

dette emne, men jeg ved ikke hvem det eventuelt skulle være. Jeg er i sidste fase af en ferie inden jeg bliver 

pensioneret her pr. 1. oktober, og har derfor ikke noget netværk af meningsfæller. Mit netværk var mit 

arbejde, og her er der ikke meget enighed omkring dette emne. Desværre oplever jeg, at der er planer 

undervejs med flere biomassefyrede anlæg. 

Kan jeg tilbyde mere, for eksempel hvis der er behov for at forklare mig nærmere, så står jeg gerne til 

rådighed. 

  

Mit motiv er udelukkende, at give mit bidrag til at klimaforandringerne ikke bliver så slemme, som nogle 

varsler forudser. Min karriere har været i energi, og derfor påtager jeg mig også min del af ansvaret og 

samvittigheden for de fejltrin vi uforvarende har begået i udviklingens navn. 

  

Med venlig hilsen 

Ole Kjær Nielsen 
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